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Трајно решавање 
реконструкције
ХотелаÚjból zengtek a citerák

За Србобран 3,7 милиона 
динара за социјалну заштиту

Брачним паровима подршка
за вантелесну оплодњу

• „Овај износ уверен сам да ће побољшати функционисање си-
стема социјалне заштите на локалном нивоу, што за нас остаје 
један од кључних приоритета, јер се тако задовољавају потребе 
најширег броја наших грађана’’, рекао је Никола Селаковић, ми-
нистар за рад. Након преузимања уговора Радивој Дебељачки, 
је нагласио да је локалној самоуправи од приоритетног значаја 
да води рачуна о најугроженијим категоријама становништва.

Општина Србобран и ЈКП „Градитељ“ 
настављају радове на уређењу
животног простора

Уређен простор испред 
Поште, асфалтирање
на више места

Радивој Дебељачки, председник Општине
Србобран, потписао уговор са Министарством рада 

Обезбеђен новац за 
завршетак радова
у Дому културе

Покрајински секретаријат за културу
подржао још један пројекат
 из Србобрана

Отуђење грађевинског земљишта
иза објеката хотела Елан

• Општина Србобран позвала је брачне парове да се пријаве за 
новчану подршку коју локална самоуправа обезбеђује за посту-
пак вантелесне оплодње. 
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„Издвајањем ових сред-
става покренули смо један 
снажан процес и верујем 
да ћемо у будућности бити 
поносни што смо део зајед-
ничке политике јер смо 

обезбедили финансијска 
средства која нас воде ка 
реализацији пројеката у 
области културе. Тога не 
би било да нисмо уредили 
јавне финансије и водили 

успешну по-
литику зајед-
но са пред-
с е д н и к о м 
Р е п у б л и -
ке и Владом 
Србије. Због 
о д р ж а њ а 
нашег духа, 
због култур-
них ствара-
лаца и младих 
који треба 
да остану у 
својим среди-
нама, усмери-
ли смо новац 
и у мање сре-
дине“, истакао 
је Мировић и 
додао да је од 
2016. године до 

данас уложено 2,8 милијар-
ди динара у инфраструкту-
ру у овој области. 

Како је уговор преци-
зирао, за пројекат «Ре-
конструкција и доградња 
објекта Дома културе у Ср-
бобрану - наставак II фазе», 
обезбеђено је 42,9 милиона 
динара. Корисник средста-
ва мора реализовати проје-
кат до 31. децембра 2023. 
године.
„Уговори су потписани 

у Сремској Митровици. 
Успели смо да на конкур-
су Покрајинског секрета-
ријата за културу, јавно 
информисање и односе 
с верским заједницама, 
уз подршку Покрајинске 
владе, обезбедимо новац 
за завршетак пројекта ре-
конструкције Дома кул-
туре. Одобрени новац ће 
нам омогућити да ком-
плетно завршимо Дом 
културе, да добијемо мо-

деран објекат за све кул-
турне раднике и грађа-
не, простор за извођење 
свих програма културе. 
До краја године ћемо зав-

ршити све радове и имати 
прве културне програме 
на новом месту. Желим 
да подсетим грађане да 
је у претходној години 
завршен пројекат и при-
премљена сва неопходна 
документација за рекон-
струкцију Народне библи-

отеке, а у току је припре-
ма документације за Дом 
културе у Турији, тако да 
ће у фокусу локалне само-
управе у овој и наредној 

години бити и уређење 
ова два важна културна 
простора у нашој општи-
ни“, рекао је након пот-
писивања уговора у Сре-
миској Митровици Ради-
вој Дебељачки, председник 
Општине Србобран.

Обезбеђен новац за завршетак радова у Дому културе
• Председник Покрајинске владе Игор Мировић уручио је уговоре за финансирање и суфинансирање пројеката 
обнове и опремања културних установа и центара у јавној својини АП Војводине. На конкурсу Покрајинског се-
кретаријата за културу, јавно информисање и односе с верским заједницама подржани су пројекти у 11 градова и 
општина. Један од пројеката биће реализован у Србобрану, комплетним завршетком реконструкције Дома културе.

Уређен простор испред Поште, асфалтирање 
на више места
«Као један од најваж-

нијих који је недавно 
приведен крају издвојио 
се пројекат уређења про-
стора испред Поште, на 
углу улица Карађорђе-
ве и Светог Саве. Овај 
плато било је веома важ-
но уредити због више-
годишњег проблема са-
купљања атмосферских 
вода, посебно приликом 
обимних падавина, када 

је било скоро немогуће 
прићи главном улазу у 
Пошту. Асфалт на овом 
месту је уклоњен, урађе-
на је квалитетна дрена-
жа подлоге, а затим про-
стор поплочан бехатоном 
и постављена атмосфер-
ска канализација која сву 
прикупљену воду усмера-
ва ван простора за кре-
тање грађана. Претходно 
је на овом потезу замење-

на и водоводна мрежа», 
рекао је Радивој Дебељач-
ки, председник Општине 
Србобран. Слични радо-
ви, прецизније асфалти-
рања оштећених тротоа-
ра и стаза, извршени су и 
у Основној школи «Петар 
Драпшин» у Турији. Веома 
оштећене бетонске стазе 
које воде до спортске ха-
ле,као и стазе у дворишту 
школе, сада су поново ас-

фалтиране, све рупе и 
оштећења сада су отклоње-
на и нема више небезбед-
них тачака на путу који ко-
ристе ученици у други ко-
рисници хале. Такође, по-
ново је асфалтиран најо-
штећенији део пута ка Вр-
басу, у улици Николе Тесле. 
Према најавама, санација 
ударних рупа биће уско-
ро урађена на територији 
целе општине Србобран.

• Општина Србобран и Јавно комунално предузеће «Градитељ» настављају са пројектима уређења јавног просто-
ра и унапређења и модернизације разне инфраструктуре.

Покрајински секретаријат за културу подржао још један пројекат из Србобрана

Општина Србобран и ЈКП „Градитељ“ настављају радове на уређењу животног простора
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• „Овај износ уверен сам да ће побољшати функционисање система социјалне заштите на локалном нивоу, што 
за нас остаје један од кључних приоритета, јер се тако задовољавају потребе најширег броја наших грађана», ре-
као је Никола Селаковић, министар за рад. Након преузимања уговора Радивој Дебељачки, је нагласио да је ло-
калној самоуправи од приоритетног значаја да води рачуна о најугроженијим категоријама становништва.

Приликом потписивања 
уговора Никола Селако-
вић, министар рада је на-
гласио значај издвајања 
ових средстава за угро-
жене категорије станов-
ништва, појашњавајући 
да је то новац који се на-
менски трансферише гра-
довима и општинама за 

потребе одређених услуга 
социјалне заштите на ло-
калном нивоу, као што су 
геронто домаћице, услуге 
личних пратилаца, персо-
налних асистената, напо-
мињући да су то само неке 

од услуга које општине пру-
жају корисницима социјал-
не заштите. «Сваком ми-
нистарствy, а посебно Ми-
нистарству за рад, запо-
шљавање, борачка и со-
цијална питања, једини-
це локалних самоуправа 
су апсолутно приоритет-
ни и кључни партнери. 

Уверен сам да ћемо у овој 
години и у наредном пери-
оду побољшати квалитет 
пружања услуга социјал-
не заштите, али и учинити 
ефикаснијим спровођење 
прописа у области борач-

ко инвалидске заштите, 
као и мера активне поли-
тике запошљавања, а све 
у циљу бољег  стандарда 
грађана», истакао је Села-
ковић. Министар Селако-
вић је, након састанка са 
представницима градова 
и општина, лично потпи-
сао уговоре са по једним 

градоначелником из сваке 
регије, где је у име целе АП 
Војводине потписник био 
Радивој Дебељачки, пред-
седник Општине Србобран. 
»Важно нам је да кроз про-
граме и делатности које 
смо планирали, а које смо 
са великим успехом реа-
лизовали и у претходној 
години, помогнемо грађа-
нима који имају потребу 
за социјалном заштитом 
у било ком облику.

Са тим у вези, данас смо 
потписали уговор којим 
ће Министарство за рад, 

запошљавање, борачка и 
социјална питања, пре-
бацити Општини Ср-
бобран износ од 3,7 мили-
она динара за намене со-
цијалне заштите. Ми из 
године у годину повећава-
мо издвајања за социјалну 
заштиту, тренутно смо на 
нивоу од готово 35 мили-
она динара за те намене, 
када се у обзир узму сви 
програми које остварује-
мо у току године.

Највећи део средстава 
се опредељује Центру за 
социјални рад, али исто 
тако и за Удружење ‘Бисер’, 
кроз које остварујемо 

услуге разних третмана, 
личних пратилаца и днев-
ног боравка за особе са ин-
валидитетом. Свакако је 
у том послу подршка ре-
сорног министарства зна-
чајна, а министар Селако-
вић је данас показао да ће 
нам на том путу и даље по-
магати», рекао је Дебељач-
ки. Додајући да се улагања у 
социјалну заштиту стално 
повећавају, између оста-
лог, јер су услуге које се 
нуде све бројније и покри-
вају све већи број потреба 
социјално угроженог ста-
новништва.

Издвојено 600 милиона динара на нивоу државе

Министар за рад, запошљавање, борачка и социјал-
на питања Никола Селаковић потписао је уговоре са 
представницима 146 јединица локалних самоуправа 
широм Србије, којим је омогућен трансфер наменских 
средстава за област социјалне заштите, у укупном из-
носу од 600 милиона динара. Општини Србобран је за 
ову намену усмерено 3,7 милиона динара. 

За Србобран
3,7 милиона 
динара за 
социјалну 
заштиту

Радивој Дебељачки, председник Општине Србобран, 
потписао уговор са Министарством рада 

Значајна подршка ресорног министарства

„Највећи део средстава се опредељује Центру за социјал-
ни рад, али исто тако и за Удружење ‘Бисер’, кроз које 
остварујемо услуге разних третмана, личних пратила-
ца и дневног боравка за особе са инвалидитетом. Сва-
како је у том послу подршка ресорног министарства 
значајна, а министар Селаковић је данас показао да ће 
нам на том путу и даље помагати», рекао је Дебељачки.
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Венце на споменик Сло-
боди положили су Ради-
вој Дебељачки, председ-
ник Општине Србобран, 

и др Илија Газепов, члан 
Општинског већа, испред 
локалне самоуправе, и 
представници ОО СУБ-
НОР и ОО Српске напред-

не странке. Том приликом 
Дебељачки је истакао да 
Србобран негује културу 
сећања и не заборавља жрт-

ве које су положене за сло-
боду. „Управо са овог ме-
ста, са Трга слободе, жели-
мо да пошаљемо јасну по-
руку. Људе који су својом 

крвљу бранили наше ме-
сто, који су се жртвовали 
да би смо ми данас живе-
ли слободно, нећемо за-
боравити. Данас је Дан 
победе, дан кад је у Ев-
ропи побеђен фашизам. 
Уједно је и Дан Европе, и 
зато желим свим грађани-
ма општине Србобран да 
честитам овај веома зна-
чајан датум. Као што смо 
и претходних година то 
чинили, још једном под-
сећам, да борба против 
фашизма није завршена. 
На жалост, још увек по-
стоје неодговорни људи, 
они негују један савреме-
ни облик фашизма, нео-
фашизам, али и неона-
цизам, идеологије које 

морају бити искорењене. 
На оваквим догађајима то 
често истичемо и заиста се 
трудимо, да својим приме-

ром покажемо, да је такав 
облик деловања недопу-
стив. Увек ћемо се борити 
за праве вредности, то је 

оно што смо дужни својим 
прецима, како њихова по-
беда у Другом светском 
рату не би била узалудна, 

и како би, оно за шта су се 
они залагали, ми настави-
мо да негујемо“, поручио је 
Дебељачки.

Увек ћемо се борити за праве вредности
Обележен Дан победе над фашизмом

• Полагањем венаца на споменик Слободи, на истоименом тргу у центру Србобрана, обележен je 09. мај - Дан 
победе над фашизмом.

Трајно решавање реконструкције Хотела
Отуђење грађевинског земљишта иза објеката хотела Елан

Последњу 30. по реду сед-
ницу Скупштине општи-
не Србобран обележи-
ла је важна одлука о рас-
писивању јавног огласа о 
отуђењу градског грађе-

винског земљишта у Ср-
бобрану – катастарских 
парцела број 5305/4, 5897/4 
и 5897/5 КО Србобран. Ре-
ализацијом ове одлуке ло-
калног парламента, како је 
објаснио Радивој Дебељач-
ки, председник Општине 
Србобран, стварају се не-
опходни услови да при-
ватни инвеститор крене у 
радове на реконструкцији 
већ купљеног хотела Елан, 
али и изградњи свих додат-
них садржаја.
„Усвојили смо веома 

важну одлуку и тиче се 
отуђења грађевинског 
земљишта које се налази 

иза самог објеката хотела 
Елан. Познато је да је 
хотел купио приватни 
инвеститор који плани-
ра изградњу додатних са-
држаја и они ће се гради-

ти управо на овим парце-
лама које смо  и званич-
но ставили у поступак 
отуђења. Посебно истичем 
да пројекат није остварив 
на брзину, већ је потребно 
да се много ствари прет-
ходно припреми и уради, 
а једна од њих је бушење 
термалног извора у бли-
зину самог објекта, који 
треба да омогући из-
градњу отворених и за-
творених базена. Базени 
ће се снабдевати водом из 
овог извора, а и објекат ће 
се грејати на овај начин. 
Тај термални извор се пла-
нира на једној од парцела 

која је данас припремље-
на за отуђење и веома сам 
задовољан што смо стигли 
до тренутка када непо-
вратно улазимо у трајно 
решавање реконструкције 
хотела и изградње целог 
комлекса, а тиме до модер-
низације и развоја целог 
Србобрана.

Коначно ће једна лоша 
слика коју смо имали на 
улазу у наш град из правца 
Новог Сада, бити заувек 
уклоњена. План је да 
током лета, у јулу или ав-
густу, почне бушење тер-
малног извора, а затим 
ће ићи реконструкција 
хотела и изградња додат-
них садржаја“, рекао је по-
водом доношења ове важне 
одлуке Радивој Дебељачки, 
председник Општине Ср-
бобран.

Према његовим речима  
инвеститор је купови-
ном хотела добио само 
парцелу на којој се обје-
кат налази, проширену за 
само малу додатну површи-
ну, потпуно недовољну за 
било какву додатну градњу. 

„Без додатног земљишта не 

би било могуће било шта 
ново изградити. Посебно 
наглашавам да отуђење 
неће донети никакво ре-
мећење или угрожавање 
уобичајених активности 
у школи. Кошаркашки и 
тениски терен остају на 
свом месту и доступни за 
коришћење, док ћемо на 
парцелама о којима смо 
данас одлучивали, добити 
нове садржаје. Добро 

је да ширимо понуду и 
мењамо навике, посебно 
када идемо у позитивном 
правцу. У овој приватној 
инвестицији учествујемо 
на нивоу саветодавног де-
ловања, као и у поступку 
обезбеђивања свих до-
звола и сагласности, које 
морају бити у складу са 

законима. Сама рекон-
струкција хотела није 
проблем, чак се планира 
и надоградња, али морају 
се обезбедити услови за 
изградњу додатних садр-
жаја, то је чак изазов, а 
овај корак у вези са доне-
том одлуком, чини да је 
поступак кренуо и постао 
неповратан. Само бу-
шењем термалног извора, 
куповином хотела и пар-

цела, и решавањем имо-
винско правних односа, 
инвестиција већ вреди 
милион евра, иако се 
још ништа не види. Када 
почну радови, грађани-
ма ће бити јасно да трајно 
решавамо питање хотела 
Елан“, истакао је  Дебељач-
ки.

• На седници Скупштине општине Србобран одборници су усвојили одлуку која се тиче отуђења грађевинског 
земљишта које се налази иза објеката хотела Елан. „Стигли смо до тренутка када неповратно улазимо у трајно ре-
шавање реконструкције хотела и изградње целог комплекса“, рекао је Радивој Дебељачки, председник општине 
Србобран.
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„Општина Србобран је 
кроз локални буџет, а у са-
радњи са Нафтном инду-
стријом Србије, успела да 
обезбеди средства и за до-
датне трошкове које паро-
ви имају приликом поку-
шаја вантелесне оплодње. 
Наравно, износ који др-
жава опредељује је веома 
значајан, али постоје и ти 
додатни трошкови који до 
сада нису били покриве-
ни, а за шта смо се ми по-
трудили да ми покријемо. 
Један број парова већ се 
пријавио, али средстава 
има још и желимо да их 
све усмеримо и утрошимо 
за оно за шта су намење-
на. Јасно је да сви желе да 
кроз поступак вантеле-
сне оплодње прођу у кругу 
својих најближих, мирно 

и без великих процедура 
које може са собом да носи 
разна администрација, и 
управо због тога само 
пријављивање и одобра-
вање подршке је загаран-
товано тајно, без излагања 
било каквим непријатно-
стима. Охрабрујем брачне 
парове да нам се јаве, ту 
смо јер желимо да им по-

могнемо на путу да поста-
ну родитељи“, поручила је 
Милица Зарић, заменица 
председника Општине Ср-
бобран. Такође, она је по-
звала и садашње труднице 
да се пријаве за нови ци-
клус предавања Школе за 
труднице и родитеље, који 
управо почиње.

Брачним паровима
подршка за вантелесну оплодњу

Будући прваци у фокусу
локалне самоуправе 

• Општина Србобран позвала је брачне парове да се пријаве за 
новчану подршку коју локална самоуправа обезбеђује за поступак 
вантелесне оплодње. 

Поклони за 
новорођенчад

Поклоне уз већ исплаћени 
новчани износ од по 20.000 
динара, уручили су Ради-
вој Дебељачки и Милица 
Зарић, председник и заме-

ница председника Општи-
не Србобран, и Савка 
Лазић, председница Удру-
жења «Рука спаса». “Више 
пута сам рекао, и данас ћу 
то поновити, ово је један 
од мени најдражих и си-
гурно најлепших догађаја 
које организујемо током 
године. Ми ћемо и у пе-
риоду који је пред нама 
наставити да поклања-
мо деци и њиховим по-
родицама, како новчано 
тако и у робним поклони-
ма, али и да поспешујемо 
програме којима се под-
стиче рађање деце. То је 
приоритет наше општине 
и надам се да ћемо имати 
много успеха на том плану. 
Оно што су новине на том 
пољу, што смо започели и 
наставићемо да чинимо у 
будућности, јесу обезбеђи-
вање додатних средстава 
за вантелесну оплодњу и 
покретање Школе за труд-

нице и родитеље. Општи-
на Србобран је кроз локал-
ни буџет, и у сарадњи са 
Нафтном индустријом 
Србије, успела да обезбе-

ди средства и за додат-
не трошкове које парови 
имају приликом покушаја 
вантелесне оплодње. На-
равно, износ који држава 
опредељује је веома зна-
чајан, али постоје и ти до-
датни трошкови који нису 
били покривени, што смо 
се потрудили да покрије-
мо. Школа за труднице ће, 
надам се, бити од великог 
значаја младим мајкама, 
оне ће на часовима нау-
чити све оно што је нео-
пходно да се зна у првим 
данима живота бебе, када 
је у ствари најтеже и кад је 
потребна највећа помоћ”, 
рекао је Радивој Дебељачки 
и пожелео да у будућности 
буде још више деце у Ср-
бобрану, Турији и Надаљу.

Савка Лазић, председница 
«Руке спаса», са поносом је 
истакла да акција подршке 
новорођеним бебама траје 
већ осму годину.

• У првом кварталу 2023. године у општини 
Србобран рођено је 17 девојчица и 14 деча-
ка, којима је  од стране локалне самоупра-
ве и Удружења «Рука спаса» свечано уруче-
на разна беби опрема за прве дане живота. 

И наредне године бесплатни
уџбеници за ђаке прваке

Општина Србобран и на-
редне, 2023/2024. школске 
године обезбедиће за све 
ђаке прваке бесплатне уџ-
бенике, саопштено је из ло-
калне самоуправе.„Исто 
као што бринемо о ново-
рођеним бебама, у нашем 
фокусу су и малишани 
који крећу у школу. Про-
шле године успостављена 

добра пракса обезбеђи-
вања бесплатних уџбе-
ника, биће настављена и 
наредне школске године и 
све прваке који у септем-
бру крећу у школу, првог 
дана ће на клупама доче-
кати и нове књиге из којих 
ће учити“, рекла је Милица 
Зарић, заменица председ-
ника Општине Србобран.

Покрајински секретаријат финансира програме
за развој спорта
За развој спорта 1,35 милиона динара

Покрајински секретаријат 
за спорт и омладину одо-
брио је на конкурсу за фи-
нансирање посебних про-
грама којим се доприноси 
развоју спорта у АП Војво-
дини, 1,35 милиона динара 
за развој спорта у општини 
Србобран. ЖКК Србобран 

је за пројекат «И ја сам ко-
шаркашица» добио 250.000 
динара, Кошаркашки клуб 
Академик је за набавку 
спортске опреме добио 
300.000 динара, Спортско 
рекреативном удружењу 
Аполон из Надаља за проје-
кат «Спортом до здравља» 

одобрено је 300.000 динара, 
а Фудбалском клубу Напре-
дак 1930 из истог места, за 
пројекат «Унапређење фуд-
бала у Надаљу», и Фудбал-
ском клубу Србобран за 
пројекат «Фудбал за све», 
по 250.000 динара. 

Србобран део регате „Воде Војводине
У току пријаве за учешће у регати

Међународна регата «Воде 
Војводине», 13. по реду, ове 
године одржава се од 21. до 
30. јуна, на Дунаву, Тиси 
и каналима Дунав - Тиса 

- Дунав, а пријаве за учешће 
у овој десетодневној пло-
видби отворене су до краја 

маја, саопштило је ЈВП 
«Воде Војводине». Регата, 
као  и сваке године, окупља 
љубитеље рекреативне пло-
видбе, а ове године прећи 
ће се око 250 километара на 
војвођанским пловним пу-
тевима,  са следећом марш-

рутом: Нови Сад - Тител - 
Зрењанин - Житиште - Ми-
хајлово - Нови Бечеј - Бечеј 

- Србобран - Бачки Петро-
вац - Сремски Карловци - 
Нови Сад. Регата је отворе-
на за све који су жељни ава-
туре са друштвом или по-
родицом, а за пријаву је не-
опходно поседовање реги-
строваног пловног возила и 
важеће пловидбене дозволе. 
Учешће у регати је бесплат-
но, а сви заинтересовани 
треба да попуне пријаву на 
сајту www.vodevojvodine.
rs, те попуњену пријаву 
са скенираном пловидбе-
ном дозволом пошаљу на 
мејл regata@vodevojvodine.
rs  до 31. маја. Број пријава 
је ограничен.

РЕГАТА ВОДЕ ВОЈВОДИНЕ 2023
од 21. до 30. јуна 2023. године
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Према потврђеним ин-
формацијама, биће их већ 
од 01. јуна, што је можда и 
најранији термин у ком је 
објекат примио госте, па се 
очекује да ова сезона буде 

једна од најуспешнијих. 
Већ сада, познато је да ће 
објекат бити отворен чак 
20. септембра, када одлазе 
последњи гости. Уколико 
буде потребе, „Плава обала“ 
радиће и дуже.
„Сваке године пред поче-

так сезоне припремимо и 
уредимо објекат, додатно 
га опремимо новим апара-
тима, како би наши гости 
били задовољни. Собе и 
купатила су поново окре-
чене, столарија је офарба-
на, сва расвета је зановље-
на, мењају се славине где је 
то потребно. Новим еле-
ментима и намештајем 

обновили смо рецепцију 
чији је простор проши-
рен, на овом месту од сада 
се налази и ТВ, јер гости 
проводе доста времена на 
овом месту. Све собе су 

сређене и доведене у стање 
да пруже угодан боравак 
свим гостима. На њихову 
сугестију у свим собама је 
инсталиран WiFi интернет. 
У сваком случају, објекат 
ће бити  функционалан, 
уредан и спреман да прими 
госте на почетку сезоне“, 
реферисао је из Сутомора 
Мирослав Рељић, дирек-
тор Одмаралишта „Плава 
обала“.

Као и увек, једну групу го-
стију и овог лета у Сутомо-
ру чиниће носиоци Вукове 
дипломе из основних и 
средње школе у општини 
Србобран. 

„Плава обала“ спремна за лето
• Летња сезона у Одмаралишту «Плава обала» у Сутомору само што није почела и објекат спремно чека прве госте.

Први гости одмаралишта у Сутомору стижу већ 01. јуна

 ПОНУДА ЗА ЛЕТОВАЊЕ  
ДОО „Одмаралиште Србобран“ нуди летовање у Сутомору за летњу туристичку 

сезону 2023. године. Смене су по периодима у трајању од 10 пансиона а 9 ноћења.

ПУН ПАНСИОН 
- Одрасли - 33.895,00 (дневни аранжман 3.390,00)
- Деца од 2 до 7 година - 27.285,00 (2.729,00)
- Деца од 7 до 10 година - 28.535,00 (2.884,00

 ПОЛУПАНСИОН  /доручак- вечера: доручак - ручак/
- Одрасли - 30.145,00  (3.015,00)
- Деца од 2 до 7 година - 24.785,00 (2.479,00)
- Деца од 7 до 10 година - 26.035,00 (2.604,00)

 ПОЛУПАНСИОН /ручак - вечера/
- Одрасли - 31.520,00 (3.152,00)
- Деца од 2 до 7 година - 26.035,00 (2.604,00)
- Деца од 7 до 10 година - 27.285,00 (2,729,00)
 
РУЧАК

- Одрасли - 24.645,00 (2.465,00)
- Деца од 2 до 7 година - 21.035,00 (2.104,00)
- Деца од 7 до 10 година - 21.660,00 (2.166,00)
 
НОЋЕЊЕ
- Одрасли - 16.520,00 (1.652,00)
- Деца од 2 до 10 година - 14.160,00 (1.416,00)
- Апартман (2+2) - 70.800,00 (7.080,00)   

 
  Цене боравка (јун, септембар) су:

 
ПУН ПАНСИОН

- Одрасли - 31.535,00 (3.154,00)
- Деца од 2 до 7 година - 24.925,00 (2.493,00)
- Деца од 7 до 10 година - 26.175,00 (2.618,00)
 
ПОЛУПАНСИОН /доручак-ручак, доручак-вечера/

- Одрасли - 27.785,00 (2.779,00)
- Деца од 2 до 7 година - 22.425,00 (2.243,00)
- Деца од 7 до 10 година - 23.675,00 (2.368,00)
 
ПОЛУПАНСИОН /ручак-вечера/

- Одрасли - 29.160,00 (2.916,00)
- Деца од 2 до 7 година - 23.675,00 (2.368,00)
- Деца од 7-10 година - 24.925,00 (2.493,00)
 
РУЧАК

- Одрасли - 22.285,00 (2.229,00)
- Деца од 2 до 7 година - 18.675,00 (1.868,00)
- Деца од 7 до 10 година - 19.300,00 (1.930,00)
 
НОЋЕЊЕ
- Одрасли - 14.160,00 (1.416,00)
- Деца од 2 до 10 година - 11.800,00 (1.180,00)
- Апартман (2+2) - 61.360,00 (6.136,00)

Могућност плаћања у ратама, уз покриће чековима. У цену није урачунат превоз 
гостију. Пријаве гостију се врше у просторијама ДОО „Одмаралишта Србобран“. 
Додатне информације на телефон/факс 021.732.888. Исхрана у непосредној близини 
објекта - у ресторану „ИЗВОР“.

  Цене боравка (јул, август) су:
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Fókuszban a tűfokos hímzés

Egynapos műhelymunkát 
szervezett szombaton a szent-
tamási Kézimunka-kedvelők 
Egyesülete. Az eseményre a 
római katolikus plébánia hit-
tantermében került sor.
Az egyesületévente hagyo-

mányosan két műhelymun-
kát tart, tavasszal és ősszel.
− A mai műhelymunká-
ra nyolc vendégcsoport ér-

kezett: Verbászról, Pirosról, 
Újvidékről, Bácsfeketehegy-
ről, Tiszakálmánfalváról, To-
polyáról, Óbecséről, továb-
bá a helyi Hagyományápoló 
Klub kézimunka csoport kép-
viselői. A fő téma a tűfokos 
hímzés elsajátítása, ugyanis 
a Vajdasági Kézimunka-ked-
velők Szövetségének pályáza-
tára az ilyen technikával ké-
szült munkákkal lehet majd 
jelentkezni.

Ugyanott tavaly előtt a fal-
védők, tavaly pedig a fehér 
hímzés kerültek zsűrizés-
re. A második foglalkozás a 
horgolás, alátéteket, virágo-
kat horgolnak az asszonyok, 
a harmadik foglalkozás a már 
mindenki számára ismert és 
folyamatosan aktuális de-

kupázs technika.– sorolta 
Füstös Erzsébet, az egyesü-
let elnöke.
Az egyesület idei aktivitásait 

összegezve eddig két komoly 
projektumot sikerült meg-
valósítani: az Őseink zenéje, 
valamint az Aranycitera ren-
dezvényeken mutatták be a 
legsikeresebb munkákat.
− Azon kívül, hogy részt ve-

szünk a vidéki műhelymun-
kákon és teadélutánokon, 
csoportunk újabb oltárterí-
tőkön dolgozik. A nyár folya-
mán tervben van több egyna-
pos kosárfonó műhelymunka 
megszervezése, ugyanis igény 
mutatkozik e régi mesterség 
elsajátítása iránt. Egyesüle-
tünk novemberben ünnep-
li fennállásának 25. évfor-
dulóját és ebből az alkalom-
ból tervben van egy kisebb 

ünnepség megszervezése – 
mondta a szenttamási egye-
sület elnöke.
A szenttamási Hagyomá-

nyápoló Klub Tulipán Kézi-
munka Csoportja négy kép-
viselővel vett részt a hittan-
teremben szervezett tavaszi 
műhelymunkán.

A szenttamási küldöttség   
Orosházára látogatott, hogy 
közösen megünnepeljék áp-

rilis 24-ét, amikor 279. év-
vel ezelőtt a török uralom 
alatt elnéptelenedett vidék-
re Zombáról érkezett telepe-
sek megérkeztek az oroshá-
zi pusztára. A delegációt Ra-
divoj Debeljački Szenttamás 
polgármestere vezette, kí-
séretében volt Milica Zarić, 
polgármester-helyettes, va-
lamint a községi tanács két 
tagja, Szabados Fodor Beáta 
és Kocsis Krisztián. A tele-
pülésalapítás 279. évfordulója 
alkalmából rendezett ünnep-
ségen az evangélikus temp-
lomban került sor a városi ki-
tüntetések átadására. Az idei 

díszpolgári címet Németh 
Béla kapta eddigi munkás-
ságának elismeréseként. Ki-

emelném, hogy Németh Béla 
14. évvel ezelőtt 2009. április 
24-én írta alá Szenttamással 

testvérvárosi kapcsolatok-
ról szóló dokumentumot. A 
testvérvárosi kapcsolatokat 
ápolva minden évben meg-

hívást kapunk Orosháza jele-
sebb ünnepeire és a nemzeti 
ünnepekre. Az ilyen progra-
mok előtt vagy után mindig 
átbeszéljük a lehetőségeket, 
amely az együttműködés erő-
sítésére irányulnak. A koro-
navírus-járvány időszakában 
sajnos csökkent a személyes 
találkozások száma, ezt most 
igyekszünk intenzívebbé ten-
ni. Beszélgettünk a diákcse-
re program újraélesztéséről, 
valamint a kultúra, az okta-
tás és sport területén esedé-
kes együttműködési lehető-
ségekről. A vendéglátóknak 
ismét köszönetet mondtunk 
a Petőfi-mellszoborért, me-

lyet Orosháza 
városa tavaly 
adományozott 
a szenttamási 
magyar közös-
ségnek. Bízunk 
benne, hogy a 
két város kö-
zötti, a mai na-
pig jól működő 
kapcsolatot to-

vább tudjuk bővíteni – fogal-
mazott a testvérvárosi látoga-
tásról Szabados Fodor Beáta, 
tájékoztatási tanácsos.

Szenttamási küldöttség járt Orosházán

Huszonnyolcadik alkalom-
mal adott otthont a szentta-
mási Jovan Jovanović Zmaj 
Általános Iskola az általános- 
és középiskolás citeraegyüt-
tesek versenyének, az Arany-
citerának, amelyet közösen 
szervezett a szenttamási Gion 
Nándor Kulturális Központ 
és a Népkönyvtár. Az Arany-
citerát, a kis citerások vetél-

kedőjét először 1995-ben tar-
tották meg, az akkor Szent-
tamáson megszervezett Du-
rindó és a Gyöngyösbokréta 
egyik kísérőrendezvényeként, 
és azóta is folyamatosan meg-
rendezik.
A közönség 22 műsorszá-

mot láthatott, az esemény kö-

zel 100 résztvevője azt jelen-
ti, hogy a vajdasági gyermek 
citeramozgalombiztos lába-
kon áll.A zsűri tagjai ezút-
tal is Szabó Gabriella, a Szólj, 
síp, szólj! és a Kőketánc ren-
dezvények szervezője és Borsi 
Ferenc, az Óbudai Népzenei 
Iskola tanára, citeraoktató, a 
Magyar Kultúra Lovagja, a 
magyar népzene kiváló is-

merői. A verseny után a zsű-
ri visszavonult, a rendezvény 
résztvevői pedig a szünetben 
ellátogattak a Gion Nándor 
Emlékházba.A szenttamási 
Aranycitera minden évben az 
oktatók külön összejövetelé-
vel zárul, ahol a zsűri tagjai 
elmondják azokat a dolgokat, 

amelyeket egyes produkciók-
nál lehet és szükséges csiszol-
ni, javítani.  A vajdasági szin-
tű rendezvényen ismét kiváló 
produkciókat láthatott a kö-
zönség.A szenttamási Galá-
ris citerakettős arany okle-
vélbe részesült, felkészítő ta-
náruk Micsik Béla. Az Arany-
citera-díj idén Zentára került, 
Vörös Bence második osztá-
lyos diák vitte haza, felkészítő 
tanára Flaman István.
A rendezvényen vendégként 

jelen volt Sutus Áron, a Vaj-
dasági Magyar Művelődé-
si Szövetség elnöke, továb-
bá Szabados Fodor Beáta és 
Kocsis Krisztián, a községi 
tanács tagjai.Az Aranycite-
rát idén Szenttamás község 
önkormányzata, a Tartomá-
nyi Oktatási, Jogalkotási és 
Nemzeti Kisebbségi – Nem-
zeti Közösségi Titkárság, a 
Magyar Nemzeti Tanács, a 
Bethlen Gábor Alapkezelő 
Zrt., a Jovan Jovanović Zmaj 
Általános Iskola és a Forum 
Könyvkiadó támogatta.

Újból zengtek a citerák
• Lezajlott a 28. Aranycitera.

• Nyolc csoport képviselői kézimunkáztak Szent-
tamáson.

Sok kéz, hamar kész
• Közös munkaakció.
 Az utóbbi napok csapa-

dékos időjárása és a tavaszi 
felmelegedés következtében 
mindenütt magasra nőt a fű. 
A helyi Arany János Magyar 
Művelődési Egyesület és a 
Gion Nándor Kulturális Köz-
pont önkéntesei közös erővel 
kaszálták le a füvet a Pap Pál 

utcában lévő tájháznál, majd 
a GavriloPrincip utcában, a 
leendő közösségi ház telkén.
A közös akció azt hivatott 

bizonyítani, hogy a szentta-
másiak nem csak ünnepel-
ni tudnak közösen, hanem 

– amikor arra szükség van − 
dolgozni is.

• A két testvérvárosi település képviselői szeretnék bővíteni az eddi-
gi kapcsolatokat.



СРБОБРАНСКИ ИНФОРМАТОР

Иако је атлетику поче-
ла пре неколико година да 
тренира, за кратко време 

Ђурђина је остварила за-
пажен успех. Као јуниор-
ка  од почетка 2023. године 
освојила је две вредне ме-
даље на државним купови-
ма у дисциплини бацање 
кладива.
„Почела сам да тренирам 

атлетику 2020. године, са 
14 година старости, и ни-
сам се одмах опробала у 
бацачким дисциплинама, 
већ у трчању. На предлог 
тренера, који је проценио 
да би ми бацање ишло 
боље, променила сам дис-
циплину и испоставило се 
да је био у праву. Ове го-
дине сам почела да идем, 
два пута недељно, у Нови 

Сад у АК ‘Војводина’, где 
тренирам како бих усав-
ршила неке вежбе и нау-

чила нешто ново. На при-
преме сам ишла, једном у 
Сремску Митровицу, и јед-
ном у Шабац код тренера 
Драгана Васића, како бих 
савладала окрете са клади-
вом, где ме је возио тренер 
Имре Пашка.

Тренутно сам, у својој 
старосној категорији, дру-
га најбоља у бацању клади-
ва у држави.

Није немогуће доћи до 
првог места, само још мо-
рам усавршити технику 
од четири окрета, а тре-
нутно ми иде само са два. 
Захваљујем се Општи-
ни Србобран што мене и 
мој клуб подржава у овом 

спорту, који без финан-
сијске подршке не би мо-

гао да ме пошаље на такми-
чења, а ја увек са поносом 

представљам овај наш 
мали градић. Мој циљ и 
сан је да уђем у државну 
репрезентацију, како бих 
могла ићи на међународ-
на такмичења на највишем 
нивоу“, истакла је Ђурђина 
Чобанов. 

Ђурђинин тренер Имре 
Пашка, који је уз Ђурђину 
био на пријему, имао је само 
речи хвале за младу бацачи-
цу. На овогодишњем Купу 
Србије за старије јуниорке 
је освојила 3. место, бацив-
ши кладиво тешко 4 кило-
грама до даљине од 36,44 
метра.

Ђурђина се ту није зау-
ставила, већ на следећем 
такмичењу, Купу Србије за 
млађе јуниорке освојила је 
друго место и сребрну ме-
даљу, у дисциплини клади-
во од 3 килограма, бацив-
ши га на удаљеност од 44,27 
метара. У обе дисциплине 
поставила је нове личне ре-
корде и уписала се у исто-
рију Србобранског атлет-
ског клуба - САК.

Задовољство Ђурђини-

ним успехом изразио је и 
председник општине Ср-
бобран, Радивој Дебељач-
ки. „Настваљамо са тра-
дицијом да се запажени 
спортски успеси, али и дру-
га врхунска постигнућа на-
ших грађана, јавно уваже 
управо овде, у згради наше 
општине, да се уприличи 
свечани пријем и додатно 
се награде заслужне особе, 
као што је то сада завреде-
ла Ђурђина Чобанов.

Желимо да дамо пример 
и другим спортистима, да 
покажемо како се вредним 
радом и залагањем могу 
постићи врхунски резул-
тати.

Изузетно нам је задо-
вољство и част када неко 
из наше општине направи 
такав један успех, погото-
во кад је то на државном 
нивоу као што је овде слу-
чај“, рекао је на пријему Де-
бељачки и овом приликом 
талентованој атлетичарки 
уручио је нови спортски 
реквизит за тренинге, ат-
летско кладиво.

Млада атлетичарка
са поносом
представља
Србобран

Пријем за успешну младу спортисткињу Ђурђину Чобанов

• Радивој Дебељачки, председник Општине Србобран, и 
Јовица Андрић, члан Општинског већа задужен за спорт, 
организовали су пријем за  успешну младу спортискињу, 
атлетичарку Ђурђину Чобанов.

Успеси Ђурђине Чобанов у 2022. години:

• 3. место на Купу Србије за старије јуниорке - кладиво 4 кг / 32,93 м
• 2. место на Купу Србије за старије јуниорке - диск 1 кг / 28,94 м
• 1. место на Отвореном првенству АП Војводине за старије јуниорке -
   кладиво 4 кг / 35,29 м
• 1. место на Отвореном првенству АП Војводине за старије јуниорке -
  диск 1 кг / 31,42 м
• 2. место Квалификације за Куп Србије - кладиво 4 кг / 31,65 м
• 1. место на Отвореном првенству АП Војводине за сениорке -
  кладиво 4 кг / 36,64 м
• 3. место на Отвореном првенству АП Војводине за сениорке - диск 1 кг / 32,96 м.


